
Møre og Romsdal idrettskrets 
Idrettsvegen 2, 6413 MOLDE 
Tlf. + 47 992 70 638 

www.mrik.no  
 

 

Protokoll fra styremøte  
Møte nr:    2/2022-2024 

Møtested:  Scandic Hotel Aleksandra, Molde 
Møtedato:  26 og 27 august 2022  

Klokkeslett: 17:00 – 14:00 (lett mat serves fra 16:00) 
 

Navn Tilstede Forfall Merknad 

Kåre Sæter X   

Berit Kalgraff  X   

Rita Myren X   

Siv Birgit Nummedal X   

Ingrid Marie Larsen X   

Frode Elias Synnes X   

Charles Tøsse X   

Bernhard Riksfjord X   

Elisabeth Sylte X   

Niels Adon Leenders  X  

Roar Lervik X  Adm 

Kjetil Håve X  Adm 

Geir H. Moholt X  Adm 

Ellen C. Hammer X  Adm 

Vegard Rangsæter X  Adm 

Nils Erik Ulset X  Adm 

 

 

http://www.mrik.no/
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Vedtakssaker 

Sak 10/2022-2024 Godkjenning av protokoll 1/2022-2024 

 

Vedtak: 
Protokoll nr. 1/2022-2024 godkjennes uten merknader. 

 

Sak 11/2022-2024 Habilitet 

Habilitet er regulert i NIFs lov § 2-8 og handler primært om behandling av 

enkeltsaker. Formålet med bestemmelsen er å sikre at 
personlige/utenforliggende interesser ikke spiller inn ved den enkelte 

avgjørelse og skape tillit til at idrettsforvaltningen er objektiv og upartisk»  
Relevante problemstillinger:  

• En person kan være inhabil selv om det ikke er noe konkret 
grunnlag for å anta at han eller hun vil legge vekt på usaklige 

hensyn  
• Det er uten betydning om medlemmet selv anser seg for å være 

fullt ut i stand til å treffe en objektiv og balansert avgjørelse  
  

Formålet med bestemmelsen og forvaltningen av den er å skape tillit utad. 
§ 2-8 omhandler enkeltsaker, og vurdering i forhold til habilitet tas opp på 

hvert styremøte.  
Det er spesielt to momenter som ligger til grunn for vurderingen:  

• Inhabilitetsinnsigelse er ikke reist av noen parter  

• Ingen av sakene som skal opp til behandling innebærer særlige 
fordeler, tap eller ulempe for styremedlemmer eller administrasjon  

 

Vedtak: 
§ 2-8, inhabilitet, kommer ikke til anvendelse under styremøte nr. 

2/2022-2024 i Møre og Romsdal idrettskrets.   

 

Sak 12/2022-2024 Representasjon 

MRIK inviteres i løpet av året til deltagelse i årsmøter/ting, jubileums-
arrangementer og andre arrangementer.  

Representasjonsoppgavene fordeles blant styremedlemmer og 
administrasjonen. Følgende invitasjoner er kommet siden siste styremøte:  

•  
 

Vedtak: 

Følgende personer representerer MRIK:  

• Kåre Sæter, NIPA 1-3 september, Ørland 
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Sak 13/2022-2024 Styrets egenevaluering 

Som utgangspunkt for styrets arbeid i perioden som kommer så legger vi 

opp til en evaluering av styrets arbeid i forrige periode. Diskusjonen vil bli 

rundt vedlagte spørreskjema som alle styremedlemmene bes om å gå 
gjennom og besvare før møtet. Link til spørreskjema:   

 
https://forms.office.com/r/RH3mM0YCdD 

 

Vedtak: 

Styret har gjennomført en egen evaluering og ber styreleder og 
organisasjonssjef ta hensyn til foreslåtte forbedringspunkter i 

arbeidet med styret fremover. 

 

 

Sak 14/2022-2024 Bli kjent med MRIK og hverandre  

Nytt styre og nye muligheter. Vi legger opp til en gjennomgang og 
diskusjon av idrettskretsens arbeid og hvordan styret ønsker å bidra inn i 

dette arbeidet. 
 

 

Vedtak: 

Styret tar diskusjonen til orientering og ber om at 
administrasjonen iverksetter de forbedringsforslagene som kom 

frem under møtet. 

 

 

Sak 15/2022-2024 Oppnevnelse av medlemmer til 
ungdomsutvalget 

I slutten av juni ble arbeidet med å finne nye medlemmer til 

ungdomsutvalget startet gjennom å 
1) Snakke med de allerede eksisterende medlemmene om «gjenvalg» 

2) Legge ut utlysning på hjemmeside og Facebook 
3) Sende ut informasjon til alle idrettslag, idrettsråd og særkretser 

4) Sende ut informasjon direkte til tillitsvalgte i idrettslag, idrettsråd og 
særkretser i den aktuelle alderen. 

 
Av de som satt forrige periode har Ingrid Marie og Niels som sitter i styret 

sagt ja, det samme har Joachim. Hermann som har vært på skole i USA 
det siste semesteret har sagt han er usikker, mens Johannes har sagt nei 

til å delta videre. 
 

Både Ingrid Marie og Niels har sagt at tid er en flaskehals, og styret bør 
derfor ta en diskusjon på valg av leder i utvalget. 

 

https://forms.office.com/r/RH3mM0YCdD
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Nye kandidater som har vist interesse er Ingrid Botslangen Frantzen 
(Molde kajakklubb), f. 1996 og Heine Kulø (Ulstein og omegn sykkelklubb 

og Hasundgot IL) f. 2004. 

 
 

 

Vedtak: 

Ungdomsutvalget for 2022 – 2023 består av: 
- Leder: Ingrid Marie Larsen (fortsetter) 

- Niels Adon Leenders (fortsetter) 
- Joachim M. L. Bolli (fortsetter) 

- Ingrid Botslangen Frantzen (ny) 

- Heine Kulø (ny) 

 

 

Sak 16/2022-2024 Utvikling av idrettsråd – etablering av 

soneansvarlige 

I Sak 114/2020-2022 ble det besluttet å dele idrettsrådene våre inn i 

soner og engasjere en sonekoordinator i hver enkelt sone. 
 

Følgende 4 soner vil bli etablert: 1) Nordmøre, 2) Romsdal, 3) Sunnmøre 
Sør og Sunnmøre Nord. 

 

Det ble videre satt av 60 000 kroner til avlønning av sonekoordinatorer 
 

Vi må engasjere sonekoordinatorer og administrasjonen ber styret om 
hjelp til å finne passende kandidater til denne jobben. 

 

Vedtak: 

Styret ber administrasjonen om å engasjere 4 sonekoordinatorer 
for vårt arbeid med utvikling av idrettsrådene våre. 

 

 

Sak 17/2022-2024 Toppidrett Nordvest 

Arbeidet med å etablere et toppidrettstilbud i Møre og Romsdal nærmer 
seg slutten og det vil bli gitt en orientering om arbeidet så langt samt 

planene for igangsetting. 
 

Vi har valgt en nettverksmodell med flere lokale noder hvor 
Olympiatoppen inngår som en fellesressurs for disse. Det vil også bli 

inngått avtaler med spesifikke skoler samt ressurspersoner innenfor ulike 
fagområder som f.eks trenere, mentaltrenere, fysioterapeuter/medisinsk 

personale, kostholdsrådgivere etc.  

 

Vedtak: 

Styret tar planene om etablering av Toppidrett Nordvest til 
orientering. 
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Sak 18/2022-2024 Superlekene 

Vi er godt i gang med planene for vårt neste «superleke arrangement». 
Dette vil foregå i Eide på Nordmøre se webside. Superlekene - Superlekene - Eide  

Fredag 30.sept til 2.oktober er datoen. 

 
Arrangementet har bygget videre på erfaringene vi gjorde oss med 

Superlekene på Blindheim og det vil bli gitt en orientering om hvordan det 
er jobbet med dette arrangementet. 

 
 

Vedtak: 

Styret tar orienteringen om Superlekene Eide til orientering. 

 

 

Sak 19/2022-2024 Anleggsarbeidet fremover 

 
Denne høsten er det noen datoer som er viktige å få med seg. Den 

nasjonale anleggs- og idrettsrådskonferansen arrangeres den 15.oktober 

på Gardermoen. Så skal fylkeskommunen sammen med Tverga arrangere 
en konferanse/workshop i Ålesund den 19.oktober. De ønsker at idrettsråd 

stiller der. Dagen etter, altså 20.oktober, kommer KKD på besøk til 
Ålesund for å ta en gjennomgang av spillemiddelordningen ved 

statssekretær Gry Haugsbakken. Dette er også et samarbeid med 
fylkeskommunen. Møtet er i første rekke tiltenkt de som jobber med 

spillemidler i kommunene. Men de ønsker også at idretten stiller på møtet. 
Det vil bli streamet om noen ønsker å følge møtet digitalt. 

19.november skal MRIK ha sin anleggskonferanse. Denne ble avlyst/flyttet 
fra mai i år pga. lite påmelding. Vi håper og tror at det vil bli mer 

påmelding i november. 
 

Arbeidet med anleggspolitikken hadde en liten nedgang i intensiteten etter 
at Siri sluttet i fjor. Men nå er Kjetil klar for å ta opp arbeidet igjen. Antall 

møter i ressursgruppa for anleggsutvikling bør opp til 2 før jul. Her bør det 

jobbes med en oppfølging av de planene som MRIK har for 
anleggsutvikling og prioritering i spillemiddelsaken som kommer neste år. 

 

Vedtak:  

Styret tar gjennomgangen til orientering. 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

https://superlekene.no/eide/
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Sak 20/2022-2024 Lovendringsforslag til tinget 2023 

 

Ettersom det er begrensete muligheter for å fremme lovendringsforslag på 
idrettstinget, ønsker NIF å få organisasjonens innspill til mulige 

lovendringer og bidra til at det fremmes så gjennomarbeidede forslag som 
mulig til idrettstinget, i tråd med organisasjonens behov og ønsker. For å 

oppnå dette, har NIF utarbeidet et høringsdokument der det bes om svar 
på konkrete spørsmål. 

 
Høringsfristen er 9.september 2022. 

 
Det vi bli en gjennomgang av de ulike forslagene og hvilke konsekvenser 

det evn. vil gi for idretten i Møre og Romsdal. 
 

Vedtak: 

Styret tar gjennomgangen til orientering og ber 
administrasjonen gi innspill på høringen fra MRIK basert på 

diskusjonen. 

 

 

Sak 21/2022-2024 Idrettstingets sammensetning og 

representantfordeling 

 
Utgangspunktet for dette arbeidet er vedtaket på idrettstinget i 2019 i sak 

13.8: 
 

Idrettsstyret skal, med bakgrunn i raske samfunnsendringer og de 
pågående tilpasningene og moderniseringsprosessene, utrede 

Idrettstingets sammensetning og representantfordeling. Prosessen skal 
forankres godt i idrettskretsene og særforbundene og ta hensyn til 

eventuelle endringer i rolle- og arbeidsdelingen i norsk idrett. Forslag til 
endringer i NIFs lov § 3-2 og eventuelle andre forslag til lovendringer skal 

legges frem på neste ordinære Idrettsting. 
 

Høringsdokumentet ligger i styreportalen og vi diskutert på møtet 
 

Vedtak: 

Styret tar høringsdokumentet til orientering og ber 
administrasjonen utarbeide et høringssvar fra MRIK basert på 

diskusjonen. Høringssvaret vil bli behandlet på styremøte nr 
3/2022-2024 
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Orienteringssaker: 

 

O-sak 01/2022 – 2024 Olympisk Akademi 

Joachim M. L. Bolli deltok på årets olympiske akademi, på Nansenskolen i Lillehammer. Olympisk 

akademi er en møteplass der unge ressurspersoner får faglig påfyll, øker sitt nettverk og deler 

erfaringer på tvers av idrett, bakgrunn, alder og rolle i idretten. Målet med akademiet er å fremme 

de olympiske verdier og diskutere samfunnsaktuelle tema. 

Årets tema var idrett og menneskerettigheter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Molde, lørdag 27 august 2022. 

 

 

 

Styreleder 

Kåre Sæter 
sign 

 Organisasjonssjef 
Roar Lervik 

sign 

 
 


